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 2020ינואר  01          
  19-6מן המניין  שלא ישיבת מועצה הנדון :   

 
 .במשרדי המועצה המקומית 20:16 בשעה ג' טבת תש"פ  31.12.19  -ה 'גהישיבה התקיימה ביום 

 :משתתפים

 ראש המועצה –דוד אזולאי 

 ס. ומ"מ ראש המועצה –אבי נדיב 

 חברת מועצה –דורית נחמני 

 חבר מועצה –חגי רוזנבאום 

 חברת מועצה  –יפה -רוית סנדלר

 חבר מועצה – ליאור בז

 חברת מועצה –איריס בלסקי 

 חסרים:

 מנכ"ל המועצה –קובי נגר 

 

 על סדר היום:

 2020תקציב לשנת אישור 

 

 :חלטוהונדון 

מצד חברי המועצה, אנחנו בשנה מאתגרת. משרדי הממשלה לא יודעים כרגע  ת: שמח על התעניינודוד

. תודה לליאור על העבודה הקשה מול המחלקות, יש 1/12 2019התקציב בנוי משנת לתת מענה, לכן 

זיצר שעומד מאחורי רו"ח תודה ל לא מעט רשויות בארץ שא מצליחות להעביר תקציב, הכל ממש תקוע.

לא נפגענו במענק האיזון לשמחתנו.  נותן לליאור. למרות מה שקורה בארץ הקלעים והתמיכה שהוא

ה בארץ בנושא יהבלתי פורמלי והמשק. אנחנו הרשות השני , החינוךלהמשיך לקדם את החינוךהחלטנו 

 ניכנס לתחרות מעניינת של מיחזור זכוכית.החד פעמי ומיחזור, מקווה שלקראת מרץ נפסיק גם עם 

 משנה שעברה.קצת יותר   ₪ 13,783,000השנה עומד על  התקציב 

מנהלי המחלקות השתתפו בסך התקציב.  2019ביצוע של  צפיפי -מבוסס על 2020תקציב : ליאור גזבר

שבמידה ,מתוך עקרון השמרנות בסיס ההכנסות נבנה . חודשיים לפני סיום השנה  3כ  התקציב בבניית 

ממשלה,  40%עצמאיות  60%לפי מקורות סך ההכנסות . תקציב ויהיו הכנסות נוספות יהיו לטובת ה

 לשנת  בהצעת תקציוב מלש"ח  13,079 עומד על 19של התקציב . סך עדכון מועצה יציבהמעיד על 

כאשר  לביצוע של שנים קודמות בהשוואה  2020לשנת תמצית המאזן  מוצג .מלש"ח 13,783על  2020

 המבנה של התקציב הינו כפי שמדווחים למשרד הפנים 

 

 נוכחים:  

 יועמ"ש המועצה –אפי קיזל 

 גזבר המועצה –ליאור עמר 

 רו"ח –יעקב זיצר 
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מפנים לעין זיתים, משרד הפנים שיפע אותנו אנחנו כי  3אתר תאנים הגדלנו פי סתם דוגמא  דוד:

 בתקציב כדי לאזן את ההוצאות של הרשות.

עוגת התפלגות הכנסות, הכנסות לפי פרקים כולל על פרק הכנסות עצמיות וממשלה.  ליאור גזבר:

 קרי שוטף +פיגורים. 2020ויה לשנת הבסיס לגביית הארנונה הצפהגרף מציג את 

 זה בעקבות הטייס האוטומטי? ההעליי: רוית

 : גם וגם תוספות בניה.דוד

שכר  סך הוצאות סוגים ויעדים, הוצאות לפי-שקף הבא . 2019: ועלויות בפועל על סמך גזבר ליאור

 .ת, הוצאות, יעדים הוצאות שכר ופעולות כלליותמון ומלוומי

 מה כולל שפ"ע? רוית:

 אשפה, איכות סביבה, מיחזור. , פינויוטרינריה : שכר משק,גזבר ליאור

תקציב כמעט , אם תסתכלו על סך כל המיליון בחינוך ובבלתי פורמלי 4שיש ניתן לראות בברור  זיצר:

הולך רק על חינוך וחינוך  ₪ ןמיליו 4 -ש ןמיליו 12מיליון ותנטרלו את ההנחות והפנסיה תקבלו  14

בלתי פורמלי זה כמו ניהול הבית, יש לך הכנסה קבועה של משכנתא נגיד שאתה מנטרל אותה מכלל 

 יש דברים שהם קשיחים ואתה צריך לנטרל אותם.ההוצאות, 

 הכסף שאתה משקיע, אתה מקבל אותם בהכנסות. ליאור:

הבאנו , פילוח לפי הכנסות פר מגזר, לא פר מקור. ןמיליו 2.6מיליון הוצאה מול הכנסה  4: לא כולם זיצר

 מהבית זו השקעה גדולה. מלש"ח 1.3

 : כמה הכנסות עצמיות יש בחינוך?ליאור

הולך על משכורות, הטמנה  1.5, 1.4הפער מיליון  1.650וההוצאה הכנסה  240ע : חוזר רגע לשפ"זיצר

בערך,  1.4מההכנסות העצמיות גם בחינוך  1.3תברואה וכו'..  –. סך עלות השפע 1/3שאתה מקבל רק 

 מיליון מהארנונה. 3אני מביא זה אומר ש

 : החקלאים זה "פינטס" והעסקים אין פה כלום, הארנונה לא מכסה.ליאור

שקל מכל מקור חיצוני כדי כל שמגרדים תו של ראש המועצה והגזבר , חלק גדול יאמר לזכונכון זיצר:

 גבוה. ברמה הכילתת את השירותים 

 : זה תפקידם.ליאור

כל רשות בוחרת איפה היא שמה את הכסף, פה הנהלת הרשות נכון, מצד שני אתה צריך להבין, : זיצר

לו לשים במקומות אחרים יכם בלתי פורמלי ומשק. ה , חינוךחינוך –שמה תקציבים בדגש על מקורות 

 ותחומים אחרים.
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פי פרקים: פרק שכר ומשרות לפי פרקים. תכנון ובניין עיר מהנדס -: התפלגות ההוצאה עלליאור גזבר

 ופילוח שכר לפי שנים. , חינוך. תברואה, משק, תרבות ונוער25% -ב

 שאלות?

על העבודה שלו בתנאים לא פשוטים. בתקציב הזה ואני רוצה לחזור לגזבר שהחלפתי מפרגן  ליאור:

אותן הכנסות ממשרדי הממשלה ויש גם בהוצאות, הן עצמיות על זה, אין בשורה חדשה וההכנסות 

והארנונה  המועצה לא עושה מספיק כדי להגדיל את ההכנסות שלה, אין עידוד להשקעות או עסקים

שצריכים לבוא לידי  יש פה כל מיני גופים דבר נוסף .ושב מקבלשמשלמים כאן היא פי כמה למה שהת

לטובת  ואין תיקצובשהוא מוביל את מרפאת החירום , יושב פה עקי ביטוי בתקציב המועצה לדוגמא

איכות הסביבה, נושא  חזק. החירום, או תוכנית עבודה לעידוד עסקים ותיירות שאמור להיות מנוף כלכלי

בלי  למטולה וגם בפנים מסביב שנשפךעל הזבל  ל הפחים הכתובים, אלאלא מדבר ע שלחתי תמונות

לידי  תייחסות. איפה פעולות מניעה באותאין האין אכיפה, הכרה ללא שום פעילות מניעה של הרשות, 

 ביטוי?

להבדיל  100%-את ה מבין שראש המועצה העלה את המשכורת שלו באחוז גבוה. זכותו לקבל שכר,

 שלו.מהבטחת בחירות 

זה ירות. חאני לא התחייבתי להמשיך לתת חצי משכרי לקדנציה נוספת וזה ממש לא הובטח בב: דוד

 שנים. וחצי 4במהלך  בושה להגיד את זה, מעל מיליון שקל שמתי מכיסי פה

שמים תקציב על השולחן ה פה, אתם הגורמים המקצועיים פה שאתם לא הבעיזיצר רו"ח ליאור ו ליאור:

 הנהלת המועצה.לן הטענות שלי ה

ך לנהל את המועצה, הכנסות ממשלה הן לא עצמיות, אתייחס, הנהלת המועצה מחליטה אי :זיצררו"ח 

. מכיר רשויות כמו מטולה שנשענות על וזה יאמר לזכות המועצה הכנסות עצמיותל היש הגדלה ש

אם ראש הרשות   זה קבוע עפ"י החוק,, הרגולטורארנונה מגורים. ראש רשות מקבל את שכרו לפי 

חייבת הרשות באופן מלא זה זכותו אבל בתקציב המועצה  החליט בשנים קודמות לא לקבל את כל שכרו

 מאז שהגיע לכאן,רוצה להחמיא לליאור, אין חנו הכרות קודמת, רק וההנהלה להראות את העלות. אני 

 יב'. מגיע לו הרבה כבוד!-גה מא' לעלה מדר חייב לציין שהוא

הסעיפים המלאים, לי זכור שהיינו עוברים על  פה זה בלי: כמה דברים ברשותכם, התקציב שמוצג רוית

 כלל הסעיפים

 : נכון בהנהלה עוברים על כלל הסעיפים בפירוט נרחב. התקציב מוגש ככה תמיד.דוד

 2019ברשותכם, כן אשמח לקבל פירוט וטרינריה, מסקרן אותי לדעת על העלות של רוית. אוקי, אמשיך 

 העלויות הרבה יותר גבוהות. 2020-, ראש המועצה התעקש לצאת מהאשכול  וב2020לעומת 

 אש"ח הכנסות והחיסונים אנחנו מקבלים. 43 –תוכנה  שכר+ אש"ח הוצאות וטרינר+ 80יש לנו  דוד:
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אש"ח, יש צפי של קנסות שיקבלו.  40 -מ זה פחות -שכר וטרינר, שכר פקח, התוכנה  ליאור הגזבר:

 הכנסה משירותי וטרינריה או לכידה.

' הייתי שמחה לדעת במה כ"א, קורסים וכד טיובמופיע בדבר ראש המועצה, כתבת שנשמע יפה,  רוית:

 מדובר?

תקציב כחלק מהחלטת זה יועץ אירגוני יצא בשבוע הבא, ל מכרז : הצבענו בישיבה הקודמת,דוד

 ממשלה.

, 2019מבוסס על תוכנית כלכלית של אני מבינה שהתקציב ענה לי יפה, הוא : שאלתי את ליאור ורוית

 אשמח לקבל תוכניות עבודה מלוות בתקציב.

 דוד: אנחנו עכשיו ניקח יועץ שיבנה את כל צורכי המועצה כולל תוכניות עבודה.

 יועץ בשביל לבנות תוכנית עבודה?: צריכים ליאור

 מטולה, ישנם מספיק תקציבים וסעיפים. רפואת חירום : אני לא רוצה להיכנס עכשיו לכל סעיף אבי

זה נכלל בתב"רים, לא בשוטף, שנים ו 10האחרונות מה שלא קיבל : עקי קיבל פה בשלוש שנים דוד

 כמה תיקים קיבלת? אני יכול להראות גם.

 : אתה לא רואה תת סעיפים, אתה נכנס לקטנות.אבי

 ת.: אתה מדבר על איכות חיים, נותן לך דוגמאות אמיתיוליאור

 : התמונות שאתה שולח לא באות לידי ביטוי מפורט בתקציב. זה לא רלוונטי לדיון בכלל.אבי

 : אני רוצה שוב להודות לליאור, לחברי ההנהלה שינינו לא מעט.דוד

כמועצה שממחזרת, יש מה לשפר, אין לנו באר נפט, ההנהלה  2מטולה סיימה כישוב  –אתייחס בקצרה 

החשב המלווה מסיים,  1.2קיבלה החלטה במה להשקיע ואנחנו ממשיכים לעבוד, יש הרבה הכל מה 

 רשות יציבה, אין לנו חובות הפכנו לרשות יציבה, קיבלנו ממשרד הפנים מכתב.

 : מה יזיק שהוא ישאר?ליאור

והים  %68, אחוז גבייה שעמד על תגירעונוזה משרד הפנים מחליט, נכנסנו עם חובות אדירים,  דוד:

 . מודה לכולם על העבודה, למנהלי המחלקות, היו קיזוזים, מריבות. מעלה להצבעה.92%על 

כפי שהוגש ע"י    ₪  13,783,000בסך של המסתכם  2020תקציב המועצה הרגיל לשנת מי בעד 

 ?ראש המועצה וגזבר המועצה 

 : דוד, אבי, דורית וחגי.בעד

 ליאור, איריס ורוית נגד:

 החלטה

 . 2020לשנת המועצה המקומית מטולה אישור תקציב 

כפי שהוגש ע"י ראש   ₪  13,783,000המסתכם בסך של  2020תקציב המועצה הרגיל לשנת 

 המועצה מאושר ברוב קולות.המועצה וגזבר 
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 משיכת יתר, פורמלי לחלוטין. %5: יש מושג של זיצר

 .%5שנים שלא השתמשנו. מי בעד אישור לקיחת משיכת יתר עד  3: חובה להצביע על זה, דוד

 החלטה:

 .2020משיעור התקציב שאושר לשנת  5%לזמן קצר בשיעור  –מסגרת האשראי מאושרת 

 מאושר פ"א

 

 20:50הישיבה הסתיימה בשעה: 

 יערה אסור מנהלת לשכה: רשמה

 

 

 

                                                                                            

  ----------------------------                                                             ----------------------------- 

 דוד אזולאי                                     קובי נגר         

 ראש המועצה                              המועצה מנכ"ל      

 

 

 

 


